
Presentació de Candidatures 
Convergència i Unió 

Quan les eleccions municipals són ja, 
com qui diu, a la cantonada, els partits 
i coalicions que hi presenten candidatu
res es disposen —per segona vegada 
en aquest any— a iniciar la seva cam
panya electoral. 

Així, la coalició 'Convergència i Unió' 
—en un acte celebrat als seus locals— 
feu la seva presentació pública als mit
jans d'informació. Obrí l'acte el cap de 
llista, Oriol Montafia, qui, després de pre
sentar els homes de la candidatura que 
encapçala, feu per els assistents un es-
boç del programa de govern de «Conver
gència i Unió», programa que el lider de 
Convergència definí com ambiciós i rea
lista a la vegada, precisant que volien 
«fer volar l'imaginació tocant de peus a 
terra». 

Després del breu parlament del Dr. 
Montafia, s'encetà un col·loqui en el que 
els representats de la premsa local s'in
teressaren pels diferents punts del pro
grama electoral que acabava d'ésser ex-
possat, Incidint especialment en els te
mes més conflictius que té plantejats ac
tualment la ciutat; les intervencions de 
Pere Canal, Josep Garrell, Ramon Casa
novas i Josep Serratuseil, anaren aclarint 
les posicions de Convergència i Unió en 
matèria d'urbanisme, esport, sanitat i Hi
senda preferentment, així com d'altres 
problemes més concrets i urgents que 
viu i pateix en aquests moments Grano
llers. 

Josep Garrell, per exemple, proposà la 
construcció de zones esportives als bar
ris tot dient que, a Granollers, en aquest 
terreny, «s'havien fet coses força bones». 
Pere Canal parlà, des de l'òptica jurídica, 
de les competències dels nous ajunta
ments, mentre Josep Serratuseil, pel seu 
cantó, demanà més ajut —«tant econò
mic com moral»— per eixugar el dèficit 

sanitari de la vila. L'acte es perllongà 
fins tard, acabant el col·loqui amb el de
sig dels homes de «Convergència i Unió» 
de contribuir a fer una ciutat més pròs
pera, neta i culta pels granollerins. 

Esquerra Republicana 
de Catalunya 

A la Casa de Cultura de la Fundació 
P. Maspons i Camarasa, el passat dime
cres 21, foren presentats, als serveis 
d'informació local, els ciutadans que for
men la Candidatura d'Esquerra Republi
cana de Catalunya, amb el suport del 
Bloc d'Esquerra d'Alliberament Nacional 
(BEAN). 

Narcís Civil i Bellavista, presidí l'acte, 
i Salvador Casanova i Grané, explicà que 
l'opció política dels homes que lluiten 
juntament amb l'Esquerra Republicana, 
era impulsar al país a un nacionalisme 
esquerrà des de la base popular. 

Amadeu Saurí i Conejero, explicà amb 
tot detall els problemes de la Medicina i 
els Sanitaris. Llorenç Pelàez i Meca, a 
més d'explicar i clarificar-nos l'espai po
lític que pretén ocupar en el país aques
ta coalició eminentment catalana i per 
tant l'ensenyament hauria de ser de cai
re unitari i aprofitar les directrius que 
van assenyalar-se a la X Escola d'Estiu, 
del juliol del 1975. Joan Sala i Vila, co
mentà l'esport de casa nostra i parlà de 
l'antiga pista d'handbol. 

Aquesta trobada va finalitzar a altes 
hores de la nit i desitgem que a la ciu
tat obtinguin una bona votació a fi que 
puguin estar presents en el primer con
sistori democràtic que els granollerins, 
dintre uns dies, tenen l'obligació d'elegir 
després de quaranta anys. 

Partit dels Socialistes 
de Catalunya 

Amb motiu de les properes eleccions 
municipals, el partit dels Socialistes de 
Catalunya (P.S.C. - P.S.O.E.), presentà el 
seu programa electoral en un acte cele
brat el passat dijous a la Sala de Cultura 
Sant Francesc. 

A l'acte, que començà i es clogué amb 
la projecció d'un audiovisual explicatiu 
del programa socialista de gestió muni
cipal, hi intervingueren com a oradors, 
Rafael Ballús, Joan Martí Torres i Anna 
Maria Palé —els tres primers de la can
didatura—, Josep Mayoral —qui actuà de 
presentador— i Josep Verde Aldea. 

Rafael Ballús exposà les bases princi
pals del programa municipal socialista 
que, tinguent per eix la participació dels 
granollerins en l'administració i gestió de 
la ciutat, pretén «tornar l'Ajuntament al 
poble i fer que els granollerins facin sen
tir la seva veu en tots els assumptes que 
els afecten». En aquest sentit, els socia
listes proposaren l'elaboració d'un Pla 
General d'Ordenació Urbana que «miri 
els interessos majoritaris del poble» i 
que servís «"̂ er a construir una ciutat 
més neta i més alegre». Joan-Martí Tor
res Garrell, persona vinculada de sempre 
a l'esDort i la vida sindical de Granollers, 
denuncià les disbauxes dels darrers con
sistoris i propugnà una política de poten
ciació de l'esport de base. Ana Maria Pa
lé explicà les raons que la decidiren a 
presentar-se, primer a les eleccions mu
nicipals, i després formar part de la can
didatura socialista, mentre Josep Verde 
i Aldea, en la seva intervenció, demanà 
el vot pel Partit dels Socialistes de Ca
talunya, per tal de poder «assolir un 
Ajuntament democràtic, autònom i amb 
participació ciutadana». 
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